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Referat fra møde i arbejdsgruppen for Sociale forhold, Sundhed og Omsorg, afholdt tirsdag 

den 17.11. - 2020, kl.16:00 – 17:00 i vores lokaler i Beboerhuset.  

Deltagere: Britta, Hildur, Sven Erik og Tine 

Afbud: Elsa, Elin, Gini og Gunnar. 

 

Dagsorden: 

1. Seneste nyt vedr. Plejehjem 

2. Møde med kulturborgmesteren (på Teams) tilgængelighed beboerhuset. 

3. Siden sidst 

4. Meddelelser. 

5. Eventuelt. 

 

Ad. 1. Nyt vedr. Plejehjem. 

Gruppen havde lavet et indlæg i Christianshavneren, men føler at det er meget op ad bakke. Har 

skrevet og haft møder med politikere i Teknik- og Miljøudvalget.  Det bliver talt meget med der 

kommer ingen konkrete udmeldinger. Gruppen har været til møde med en repræsentant for et 

boligselskab, der måske godt vil gå ind i sagen, hvis grunden på Grønlands Handels Plads udlægges 

til at der kan bygges plejehjem på grunden.  Men denne proces kræver at kommunen skal overtale 

staten til at overdrage grunden til kommunen.  

Der er også overvejelse i gruppen om muligheder for at bygge plejehjem på papirøen, men det 

kræver penge og en åbning af anlægsloftet, da der allerede er planlagt almennyttige boliger og 

ungdomsboliger.  

Britta udformer brev til repræsentanten for Papirøen og så aftaler de med Ruth om mulighederne for 

et møde. 

Gruppen ønskede meget at Sven Erik deltog i møderne med politikere m.v. Sven Erik forelægger 

det for FU. 

Herudover havde der på forrige Lokaludvalgsmøde været en behandling af en forespørgsel fra 

kommunen om yderligere at give dispensation til gadekøkkenet på Grønlands Handels Plads på 3 

år. Her var der stillet ændringsforslag om at Lokaludvalget hellere ønskede et plejehjem på grunden.  

Sven Erik undersøger hvornår sagen behandles i TMF-udvalget 

Ad. 2.  Lokaludvalget har møde med Kultur. Og Fritidsborgmesteren, Fransiska Rosenkilde. 

Mødet foregår på TEAMS og der er stillet en række forslag til drøftelse på mødet. Bl.a. 

handicapindgang til Beboerhuset.  Så Sven Erik melder sig. 

Ad. 3. Siden sidst. Gunnar havde sendt flere gode ting som gruppen burde forholde sig til, 

herunder: KK/TMF´s tilsynspligt med almene boliger – herunder ældre- og plejeboliger fra møde 

mellem SOU og ældrerådet den 29. oktober 2020. Men da hverken Gunnar eller Elin var til stede 

var det lidt svært at forholde sig til.  Så vi afventer til senere behandling. 
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Herunder drøftede vi også kort Gunnars henvendelse til Per Christensen (Københavns kommune) 

vedr. evt. plejehjem i området ved ”skoven”. Her har vi ikke hørt videre. Gruppen skriver til Per 
Christensen om der er nyt.  

Ad. 4. og   Ad. 5. Intet. 

Næste møde den tirsdag den 8.12. kl. 16:00 

For referat: Sven Erik 


